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kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Az APEH egyéves tevékenysége” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést
kívánok benyújtani Dr. Veres János pénzügyminiszterhez. A kérdésre a választ írásban
kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Közel egy éve indultak a sok vihart és sok kritikát kiváltó vagyonosodási vizsgálatok, ezze l
kapcsolatban szeretnék néhány kérdésre választ kapni .

Az elmúlt másfél évben mennyivel kellett az APEH létszámát növelni a megnövekedett
feladatok elvégzésére?

A létszámbővítés, tekintettel a szervezeti átszervezésre és a járulék- és munkabérterhekr e
mennyi adóforintba került?

Tisztázódott-e a sokat vitatott kérdés, hogy milyen kiválasztási elv érvényesül a vizsgálat alá
vont személyek kiválasztásakor?

Amennyiben továbbra sincs átlátható és minden választópolgár számára egyértelmü
kiválasztási módszer, legyen szíves arról tájékoztatni, hogy az APEH egyes területi
igazgatóságain, milyen belső utasítási rendszer, illetve milyen tisztvisel ői kör jogosult a
vizsgálat alá vont személyek kiválasztásáról dönteni?

Sok visszajelzés szerint az APEH munkatársai az előzetesen megállapított adóhiánynak az
ügyféllel való egyeztetése során kvázi alkudozásba kezd egy kisebb összeg ű adóhiány
megállapítására, ha azt az ügyfél hajlandó elfogadni és nem vitatja . Szeretnék érdeklődni ,
hogy ezen eljárás mennyire általános és milyen jogi szabályozás támasztja ezt alá, illetve
mennyire nevezhető ez etikus eljárásnak az APEH részéről?

Arról is szeretnék tájékoztatást kapni, hogy az elmúlt egy évben pontosan mennyi adóhiányt
állapított meg az APEH egyes igazgatóságok szerint?



A megállapított adóhiány, mekkora része bizonyult behajthatatlannak, illetve mekkora részét
nem fogadták el az érintettek, továbbá, hogy érték alapon mekkora része került bírósági
eljárás alá?

Ezen adatok alapján az a kérdés is felmerül, hogy a megállapított adóhiány mekkora rész e
folyt be a valóságban az APEH számláira az elmúlt egy év során ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008. február 19.
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